
Mārupes novada pašvaldības Izglītības un jaunatnes un sporta 

konsultatīvās padomes sanāksmes 
PROTOKOLS Nr. 4/2024 

DATUMS: 2024. gada 17. oktobris 

SĒDE SĀKAS: plkst. 18:00 

VIETA: Mārupes pamatskola (Viskalnu iela 7, Tīraine, Mārupes novads) 
Atbildīgā persona – Evija Papule, izpilddirektora vietniece izglītības, kultūras un 

sporta jautājumos 

Sanāksmes vadītājs - Zigmunds Vīķis , Izglītības un jaunatnes konsultatīvās padomes 

vadītājs 

 

Sanāksmē piedalās izglītības un jaunatnes konsultatīvās padomes locekļi: 

1. Zigmunds Vīķis , Izglītības un jaunatnes konsultatīvās padomes vadītājs; 

2. Elīna Krēmere, Vecākā jaunatnes lietu speciāliste; 

3. Guntis Ruskis, SIA “Drošas velobraukšanas skola”; 

4. Kristaps Purviņš, Mārupes pamatskolas direktors; 

5. Liene Šmite, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja; 

6. Miks Lukstiņš, Biedrība “Mārupes uzņēmēji”; 

 

Sanāksmē piedalās sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes locekļi: 

1. Ints Pīrāgs, Biedrība "Mārupes novada basketbola līga"; 

2. Kaspars Rimša, Mārupes novada apkaimju padomes priekšsēdētājs; 

3. Ringolds Prāvasts, Mārupes futbols; 

4. Silvestrs Savickis, Biedrība “Mārupes uzņēmēji”; 

5. Ginta Šenfelde, Salas sākumskola 

6. Nauris Metnieks, Mārupes novada iedzīvotājs; 3x3 Latvija pārstāvis; 

7. Daiga Žvirble, Mārupes novada Sporta skolas direktore 

 

Sanāksmē nepiedalās izglītības un jaunatnes konsultatīvās padomes locekļi: 

1. Laine Paupere, Mārupes novada Jauniešu Dome 

2. Jānis Zariņš, Mārupes novada iedzīvotājs; 

3. Inta Bimbirule, Mārupes novada iedzīvotāja; 

4. Lāsma Luksa, biedrība “Mārupes nākotnei”. 

5. Silva Jeromanova-Maura, Biznesa vēstniecība;  

6. Jānis Lagzdkalns, Mārupes Valsts ģimnāzijas direktors; 

7. Dainis Matisons, Mārupes novada iedzīvotājs; 

8. Agnese Kļaviņa, Mārupes Mūzikas un mākslas skolas padome; 

9. Sarmīte Āboliņa, Mārupes novada iedzīvotāja; 

10. Jolanta Brigmane, biedrība “Pierīgas Partnerība”; 

 

Sanāksmē nepiedalās sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes locekļi: 

1. Gatis Ģērmanis, Mārupes novada iedzīvotājs; 

2. Miks Zvejnieks, Sporta klubs “Virsotne”; 

3. Dina Kalandarova, Babītes vidusskolas vecāku padome; 

4. Ilona Kojaloviča, Mārupes novada iedzīvotāja; 

5. Igors Gucanovičs, SIA “Triatlona Akadēmija”; 

6. Juris Beļinskis, Mārupes novada iedzīvotājs; 

7. Ildze Straume, Mārupes novada iedzīvotāja; 

8. Renārs Krīgers, Mārupes novada iedzīvotājs; 



9. Viktorija Mogiļeviča, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja 

vietniece sporta jautājumos; 

10. Nensija Priedīte, Salas sākumskolas direktore; 

11. Ņikita Andrianovs, Skultes sākumskolas skolotājs; 

 

Sanāksmē piedalās: 

1. Erita Rutkovska, Izglītības, kultūras un sporta pārvalde; 

2. Ilze Krēmere, Izpilddirektora vietniece attīstības un vides jautājumos, 

Attīstības un plānošanas pārvaldes vadītāja; 

3. Elīna Kazanova, Izglītības, kultūras un sporta pārvalde; 

4. Arta Zatirka, Izglītības, kultūras un sporta pārvalde; 

5. Norberts Trepša, Biedrība “Kopā savā novadā”; 

6. Līga Kadiģe, Mārupes novada pašvaldības deputāte; 

7. Madara Grūbe, AS “Kekava ABT”; 

8. Gints Miķelsons, Latvijas Ilgtspējīgas būvniecības padome; 

9. Evija Papule, izpilddirektora vietniece izglītības, kultūras un sporta 

jautājumos; 

10. Aivars Osītis, Mārupes novada pašvaldības deputāts; 

11. Ilze Bērziņa, Mārupes novada pašvaldības deputāte; 

12. Jānis Kazaks, Mārupes novada pašvaldības deputāts; 

13. Gerda Rubīna – Kiukucāne, Attīstības un plānošanas pārvaldes vadītāja 

vietniece, stratēģiskās plānošanas speciāliste 

14. Agnese Jankuna, Izpilddirektore; 

15. Mārtiņš Bojārs, Mārupes novada pašvaldības deputāts; 

16. Pēteris Senkāns, SIA “PICHE”; 

17. Inta Lipovska, CFLA; 

 

Darba kārtība: 

 

1. Atklāšana. Iepazīšanās sarunas. (Zigmunds Vīķis, KP vadītājs), 

2. Mārupes pamatskola. Īss ieskats skolas aktualitātēs. (Kristaps Purviņš, Mārupes 

pamatskolas direktors) 

3. Mārupes novada vajadzības Izglītības, Sporta un transporta infrastruktūrā. Dati 

& prognozes. (Liene Šmite, IKSP vadītāja) 

4. PPP principi & Lietuvas pieredze pēc vizītes. (Agnese Jankuna, Izpilddirektore) 

5. CFLA regulējums un nostāja par PPP. (Inta Lipovska, CFLA pārstāve) 

6. Diskusija ar potenciāliem partneriem un interesentiem. (Zigmunds Vīķis, 

Agnese Jankuna) 

7. Kopsavilkums. Noslēgums. (Zigmunds Vīķis, KP vadītājs) 

 

NORISE: 

Izglītības un jaunatnes konsultatīvās padomes sanāksme notiek Mārupes pamatskolā, 

Viskalnu iela 7, Tīraine, Mārupes novads  

 

1. Atklāšana. Iepazīšanās sarunas. ( Zigmunds Vīķis ) 

Z. Vīķis atklāj sēdi. Informē par dienas kārtību un pieaicinātajiem visiem, šīs 

apvienotās kopsapulces vajadzību. Neliela aktivitāte, katram sanāksmes 

dalībniekam jāuzzīmē kuģis – ar domu, kāds uzdevums, tāds rezultāts.  

 

 



2. Mārupes pamatskola. Īss ieskats skolas aktualitātēs. (Kristaps Purviņš) 

Mārupes pamatskolas direktors K. Purviņš pastāstīja par skolas aktualitātēm, 

kā skola izaugusi no mazas skolas ar lielu skolēnu skaitu, kādas piebūves 

veiktas. Uzsvēra, ka Mārupes pamatskola ir iespējams vienīgā lielā skola 

(audzēkņu skaits 1212), kurā tiek realizēta iekļaujošā izglītība, gandrīz 10% 

skolēnu ir ar atbalsta pasākumiem vai speciālu izglītības programmu. 

 

3. Mārupes novada vajadzības Izglītības, Sporta un transporta 

infrastruktūrā. Dati & prognozes. (Liene Šmite, IKSP vadītāja) 

IKSP vadītāja, L. Šmite, izglītības, jaunatnes un sporta KP sanāksmes 

dalībniekus iepazīstināja ar statistikas datiem – uzsvēra, ka Mārupes novadā ir 

vairāk kā 11 tūkstoši bērni, savukārt izejot cauri PII un skolu datiem, skaidrs, 

ka izglītības iestādēm nav šādas kapacitātes, lai uzņemtu visus novada bērnus – 

ir nepieciešama pēc jaunas izglītības iestādes. Arī apkopojot darba grupas 

izstrādāto + un – tabulu, par Mārupes infrastruktūru izriet trīs svarīgi punkti, 

kurus nepieciešams ieviest nākotnē: Bonusu programma pedagogu piesaistei; 

Jaunas izglītības iestādes, kultūras telpa, sporta infrastruktūra; Transporta 

infrastruktūra. 

 

4. PPP principi & Lietuvas pieredze pēc vizītes. (Agnese Jankuna, 

Izpilddirektore) 

A. Jankuna pastāstīja par publiskās un privātās partnerības (PPP) principiem 

un dalījās ar iegūtajiem iespaidiem un atziņām no Lietuvas, kurā tika apmeklēti 

vairāki objekti - skolas, kuras izveidotas sadarbībā ar PPP. Galvenās atziņas –  

pēc skolēnu stundām šīm telpām ir pieeja vietējām kopienām; 

daudzfunkcionālas, transformējamas telpas, energoefektivitāte. 

 

5. CFLA regulējums un nostāja par PPP. (Inta Lipovska, CFLA pārstāve) 

Centrālās finanšu un līguma aģentūras pārstāve I. Lipovska iepazīstināja ar 

normatīvo regulējumu un valsts nostāju par PPP. Sīkāk pastāstīja kāds atbalsts 

ir pieejams, kādi ir PPP projekta cikla soļi. Nedaudz pastāstīja par projektu – 

Ķekavas apvedceļš, kurš veidots ar PPP un kādas ir nākotnes valsts un 

pašvaldību PPP projektu ieceres. 

 

6. Diskusija ar potenciāliem partneriem un interesentiem. (Zigmunds Vīķis, 

Agnese Jankuna) 

Mārupes novada pašvaldības deputāte L. Kadiģe pastāstīja par līdzšinējo 

pieredzi ar privātās – publiskās partnerības (PPP) projektu  Mārupes novadā – 

PII “Zeltrīti” būvniecību, 2010.gadā.  

P. Senkāns, SIA “PICHE” pārstāvis, izsaka savu nostāju par iespējamo 

sadarbību PPP, uzsver komandas zināšanu nozīmību projekta īstenošanā. 

M. Grūbe, AS “Kekava ABT” pārstāve dalījās pieredzē ar PPP un 

iespējamajām nākotnes situācijām, ar ko var saskarties šo projektu realizācijā. 

Latvijas Ilgtspējīgas būvniecības padomes pārstāvis G. Miķelsons, pastāstīja 

cik tālu norit finanšu un ekonomisko aprēķinu process, saistībā ar iespējamo 

jauno Mārupes skolas ēkas būvniecību.  

 

 

 

 



7. Kopsavilkums. Noslēgums (Z. Vīķis) 

Z. Vīķis – Izglītības un jaunatnes un sporta konsultatīvās padomes kopīgajā  

sanāksmē izskanēja gan idejas, gan pieredzes stāsti par sadarbību ar PPP. 

Ieteikums definēt, kāda tieši ir vēlme no jaunās izglītības iestādes Mārupes 

novadā; Mārupes novada pašvaldībai iesaistīt sabiedrības pārstāvjus ideju 

ģenerēšanā. 

 

 

SĒDI BEIDZ: plkst. 20:19. 

IZTEIKTIE PRIEKŠLIKUMI:  

Ieteikums definēt, kāda tieši ir vēlme no jaunās izglītības iestādes Mārupes novadā; 

Ieteikums Mārupes novada pašvaldībai iesaistīt sabiedrības pārstāvjus ideju 

ģenerēšanā. 

PIELIKUMI: 

1. Kopīgā_konsultatīvās_padomes_sēdes_prezentācija_17.10.2024 

2. Parakstu lapa 2024.gada 17. oktobris 

 

Protokolu sagatavoja: Arta Zatirka, Izglītības, 

kultūras un sporta pārvaldes vadītāja palīgs 

 

Konsultatīvās padomes priekšsēdētājs: Zigmunds Vīķis, Mārupes 

pamatskolas skolas padome 

 


